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Vleeswaren De Baets heeft een eigen
winkel in Sleidinge, maar verkoopt haar
ambachtelijke producten ook aan an-
dere slagers in de wijde regio. De bou-
logne wordt er in het dialect ook 'Slense

Bloende' genoemd en is een ware hit in
de toonbank. «Mijn vader Irene is in
1960 met de paardenslagerij gestart»,

BOULOGNE

De familie De Baets heeft sinds 1960 een
paardenslagerij in Sleidinge en de paar-
densalami is het absolute visitekaartje. De
boulogne van Vleeswaren De Baets is
sinds 2011 erkend als streekproduct. «Het
recept ligt niet in een kluis, maar zit in mijn
hoofd. De veiligste kluis die er bestaat»,
zegt zaakvoerder Geert De Baets.
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sen je boterham leggen of de kleinere
boulogne in stukjes snijden bij het ape-
ritief. Boulogne is zoeter dan gewone
salami, want in paardenvlees zit sowie-
so één procent suiker. Vooral de manier
van kruiden en rijpen is cruciaal. Het
duurt drie weken voor een boulogne

zegt Geert De Baets, die de zaak in 2004
overnam. «Wie paardenvlees zegt,
denkt misschien eerst aan de regio van
Lokeren, maar ook hier wordt dat graag
gegeten. In de jaren 60 waren er nog
veel paardenslagerijen in het Gentse,
maar ondertussen zijn we de laatste.»
«Mijn vader kwam uit de paardenhan-
del en toen hij een slagerij begon, was
de keuze voor een paardenslagerij dan
ook logisch. De boulogne die we nu ma-
ken, is nog altijd volgens het recept dat
mijn vader in 1960 ontwikkeld heeft. Er
is nog nooit iets aan veranderd. Iets wat
goed is, moet je ook niet veranderen. Of
het recept ergens goed verborgen in een
kluis zit? Ik maak elke week boulogne,
dus het recept zit gewoon in mijn hoofd.
Dat is de veiligste kluis die er bestaat»,
lacht Geert.

Zoeter
Bijna de helft van alle vlees die Geert De
Baets in zijn winkel verkoopt, is paar-
denvlees. «De populariteit van paarden-
vlees neemt niet echt toe, daar moeten
we eerlijk in zijn. Maar de boulogne
blijft het wel goed doen», gaat Geert ver-
der. «Je kunt de 'schellekes' gewoon tus-

Geert De Baets aan het werk aan zijn boulogne.  

Iets minder dan 150 streekproducten zullen in de komende weken in een wed-
strijd van Het Laatste Nieuws meedingen naar de titel van ‘Hét Streekproduct
2019’. Stemmen op jouw favoriet kan via de HLN-app, die je gratis kan downloa-
den voor iOS of Android. Alle informatie over onze wedstrijd  en de deelnemers
vind je op www.hln.be/streekproduct. 

Stem op jouw favoriet!

klaar is om te verkopen. Het is net die
afwerking die de smaak van onze bou-
logne zo bijzonder maakt.»

Mager vlees
«We maken onze boulogne met het
mager vlees van het paard. We snijden
dat machinaal in kleine stukken en
doen er ook een beetje varkensspek bij.
Dan worden de geheime kruiden er in
vermengd en wordt alles als een soort
deeg afgevuld in de worsten. Dan wor-
den de boulognes langzaam gerijpt,
mild gerookt en gedroogd. Na drie we-
ken zijn ze klaar om in de winkel ver-
kocht te worden of om naar onze klan-
ten gebracht te worden. Wat mij be-
treft: al bijna zestig jaar het lekkerste
wat er bestaat», besluit Geert De Baets.

Wie paardenvlees zegt,
denkt misschien eerst aan
de regio van Lokeren, maar
ook hier wordt dat graag
gegeten. In de jaren 60
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Eigenaars van zowat 400 perce-
len in het dorp Rieme bij Ever-
gem krijgen een nieuw bodem-
attest in de bus. Het is daar voort-
aan verboden om bodemwater
op te pompen en te gebruiken.

De nieuwe richtlijn heeft alles te
maken met een bodemvervui-
ling, waarvoor de oude fabriek
Total tot de jaren 70 verantwoor-
delijk was. «Er is hier geen enkel
gevaar voor de volksgezondheid»,
zegt burgemeester Joeri De Ma-
ertelaere (N-VA) van Evergem.
«Wie een perceel heeft in de afge-
bakende zone tussen Total en het
kanaal, kan dat blijven gebruiken
voor wonen, werken en leven. Je
kan daar perfect een moestuin
hebben, kinderen kunnen er in de
zandbak spelen en huisdieren
kunnen er zonder gevaar buiten
lopen. De vastgestelde verontrei-
niging situeert zich op ongeveer
25 meter diepte. Daarom wordt
nu een nieuw bodemattest afge-
leverd, waarin staat dat grondwa-
ter daar niet meer mag gebruikt
worden. Volgens het officieel re-

gister heeft niemand daar een
waterput, dus er zou nergens een
probleem mogen zijn. Dit heeft
niets met leidingwater of regen-
water te maken. Dat mag in Rie-
me nog altijd gebruikt worden.»
De problematiek in Rieme is niet
nieuw. In de oude fabriek van To-
tal werd tot in 1976 ook witte olie
geproduceerd. Het restproduct
van dat proces was zuurteer, en
dat werd opgeslagen in grote bek-

kens op de site van de fabriek.
Sinds de jaren tachtig werden al
miljoenen geïnvesteerd in de sa-
nering van die bekkens. In de loop
van de voorbije jaren zijn er toch
schadelijke producten diep in de
bodem terechtgekomen.
Op woensdag 25 september tus-
sen 16 en 20 uur is er een info-
markt in de polyvalente zaal Sint-
Barbara in Rieme.
Info: www.evergem.be. (JSA)

Deze foto toont hoe groot de Total-fabriek in Rieme is. Pretty Pictures

Bodemwater oppompen voortaan verboden in groot deel Rieme

De bewoners van de Warande-
straat, een zijstraat van de Wei-
broekdreef in Aalter, vragen be-
stuurders zelf om trager te rijden.
De Warandestraat is een van de
toegangswegen naar de school
De Beuk. Volgens de buurtbewo-
ners wordt er nu nog veel te snel

gereden. «Zonder maatregelen
zoals een drempel, een asver-
schuiving, paaltjes, of grote ver-
keersborden blijven automobilis-
ten hier te snel rijden», zegt Eva
Lievens. «Een zebrapad aan het
kruispunt zou het voor de voet-
gangers ook een stuk veiliger ma-

ken. Nergens worden automobi-
listen er duidelijk op gewezen dat
ze zich in een schoolomgeving
bevinden. We hebben zelf een
bord gemaakt, en hangen fluo-
hesjes aan de bomen. Zo zien de
bestuurders tenminste dat ze
hier trager moeten rijden.» (JSA)

AALTER

Met borden en fluohesjes in de bomen vragen de kinderen om trager te rijden. Foto JSA

Kinderen vragen bestuurders trager te rijden in Warandestraat

DEINZE
Gezin van Paemel
hopeloos uitverkocht
Alle 23 voorstellingen van de to-
neelvoorstelling Het gezin van Pae-
mel, de opener van het nieuwe Lei-
etheater in Deinze, zijn uitver-
kocht.
Sinds de voorstelling Het gezin van
Paemel in première gegaan is, staat
de telefoon bij vzw De Kwelm op-
nieuw roodgloeiend. De eerste to-
neelvoorstelling van het pas ge-
opende cultuurcentrum Leiethea-
ter heeft Jo De Meyere in de hoofd-
rol en samen met zeventien ama-
teuracteurs uit de streek brengt hij
vuurwerk op het nieuwe podium in
Deinze.
«Er is geen enkel ticket meer be-
schikbaar, er worden geen wacht-
lijsten aangelegd en er zijn geen ex-
tra voorstellingen meer gepland»,
zegt Peter Lafosse van vzw De
Kwelm. »De ticketverkoop is be-
gonnen op zondag 16 september
2018 ter gelegenheid van de open-
werfdag in het Leietheater. In iets
meer dan elf maanden tijd zijn meer
dan 10.400 tickets verkocht. E-mai-
len en telefoneren voor tickets
heeft geen enkele zin meer.» (ASD)

Evergem heeft er vijf
straten bij
Evergem heeft er vijf nieuwe stra-
ten bij: Kuipken, Pastinaakstraat,
Pachtgoederen, Zandeken en de
Gipsweg.
De gemeenteraad van Evergem
heeft het licht op groen gezet voor
vijf nieuwe straatnamen. Kuipken
wordt de naam voor de nieuwe zij-
straat van de Kuipstraat . De Pasti-
naakstraat is de nieuwe verkave-
ling tussen de Warmoesstraat en
de Lochtingstraat. De nieuwe we-
genis in het Kluizendok krijgt de na-
men Pachtgoederen en Zandeken.
Ook de Gipsweg is een nieuwe
naam die we binnenkort in Waze
zullen zien. «Het deel voorbij de ro-
tonde, aansluitend op de Gipsweg
wijzigt van Callemansputtestraat
in Gipsweg vanaf 31 oktober», zegt
schepen Sven Roegiers. (JSA)

LEMBEKE
Begraafplaats 
drie dagen dicht
De begraafplaats van Lembeke
gaat drie dagen dicht
De sluiting van de begraafplaats
van Lembeke staat gepland op
dinsdag 10, woensdag 11 en don-
derdag 12 september. «We begin-
nen met de sanering van een oud
deel van de begraafplaats van
Lembeke», zegt burgemeester Pie-
ter Claeys van het Kartel. «Er moe-
ten oude grafzerken verwijderd
worden, en er worden ook bomen
gerooid. Het is te gevaarlijk om dan
mensen op de begraafplaats toe te
laten. We begrijpen dat dit verve-
lend kan zijn voor nabestaanden
die hun overleden geliefden willen
bezoeken, en houden de sluiting
daarom zo kort mogelijk.» (JSA)


